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MARCUS RASHFORD: PRE MŇA JE 
NEMOŽNÉ NEMAŤ VIERU V BOHA

Futbalista Marcus Rashford z Manchestru 
United v rozhovore pre Guardian hovoril aj o 
svojej osobnej viere a o tom, ako mu ovplyv-
ňuje život. Vysvetlil, že aj keď mali obdobie, 
keď ako rodina nepraktizovali svoje kres-
ťanstvo, ale viera v Boha „z nás urobila ľudí, 
ktorými sme teraz.“ „Pre mňa a moju rodinu 
to rozhodne platí. Ak by ste videli naše životy 
pred 15-20 rokmi a teraz, je nemožné nemať 
vieru v Boha v tom všetkom, čo pre nás robí, 
„poznamenal. Jeho matka vychovala Marcu-
sa a jeho päť súrodencov ako praktizujúcich 
kresťanov. Slobodná matka musela mať tri 
zamestnania, aby dokázala uživiť svoje deti 
a platiť všetky účty. Niekedy doma ani nejed-
la, pretože by potom nezostal dostatok jedla 
pre deti. „Moje hodnoty pochádzajú z toho, 
čomu som sa naučil doma. Sú to hodnoty 
ako rešpekt a zmysel pre pravidlá.“ Rashforda 
označili za Soli Deo Gloria.

VLADYKA CHAUTUR: „V BÝVALOM RE-
ŽIME SA TVORILI SKUPINY, KTORÉ IŠLI 
PROTI PRÚDU A DNES IM ĎAKUJEME.“

Gréckokatolícky biskup vladyka Milan Chau-
tur na svojej stránke skonštatoval, že sú za 
nami časy, kedy sa silne zdôrazňovalo, že „len 
zdravé ryby sú schopné plávať proti prúdu a 
tie, ktoré sú choré a zdochnuté, prúd unáša“. 
„Vtedy, za socializmu sa vzbudil vzdor u mno-
hých ľudí, ktorí pochopili, že ideológia mar-
xizmu-leninizmu, vedie ľudstvo do záhuby, 
ale dnes sa stal človek benevolentným voči 
všetkému.“ „Vtedy sa tvorili mnohé skupiny, 
a to nielen náboženské, ktoré vzdorovali a išli 
proti prúdu, lebo spoločenská atmosféra si to 
vyžadovala. Dnes im ďakujeme za povalenie 
komunizmu a vyzdvihujeme osobnosti i vte-
dajšie ‚podzemné hnutia‘, ktoré našli odvahu 
hovoriť ináč, než to chcela vtedajšia moc. Te-
raz nás ktosi presviedča, že všetko, čo sa deje, 
deje sa s naším „chcením“, veď žijeme v dobe 
demokracie, a tak všetko je v poriadku.“ Zdô-
raznil, že nutne musíme znova hovoriť „nie“ a 

to novej ideológii, ktorá zachvacuje celý svet, 
neplávať s prúdom a neospravedlňovať sa, že 
„dnes všetci tak žijú‘.

ZOMREL PASTOR DAVID YONGGI CHO, 
ZAKLADATEĽ NAJVÄČŠIEHO ZBORU NA 

SVETE

Pastor David Yonggi Cho, zakladateľ kórejské-
ho zboru Yoido Full Gospel Church so sídlom 
v Soule, ktorý v svojej najväčšej sláve navšte-
vovalo okolo 800 tisíc kresťanov, bol vďaka 
svojej službe výraznou osobnosťou letničné-
ho hnutia, bol v starostlivosti lekárov od júna 
2020. Zomrel vo veku 85 rokov.

HRÁČ FC BARCELONA MEMPHIS DEPAY 
NAŠIEL VNÚTORNÝ POKOJ V BOHU

Španielsky futbalový tím FC Barcelona našiel 
v Memphise Depayovi nového úspešného 
útočníka. Holandský reprezentant v prvých 
troch zápasoch strelil dva góly a mal jednu 
asistenciu. Memphis priťahuje mediálnu po-
zornosť nielen svojimi skvelými výkonmi, ale 
aj posolstvom o dôležitosti kresťanskej viery. 
Na Twitter napísal: „Vždy sa spoliehajte na 
Boha, On so mnou urobil zázraky“. Keď som 
bol dieťaťom, pred spaním mi mama čítala z 
Biblie. Potom som sám začal čítať Bibliu. Ale 
keď ste mladí, máte v hlave veľa ďalších vecí. 
Teraz čítam Bibliu, pretože mi dáva pokoj, ...

ALLYSON FELIX CHCELA SVOJÍM BEHOM 
OSLÁVIŤ BOHA

Tridsaťpäťročná americká bežkyňa Allyson 
Felix prekonala v počte olympijských me-
dailí, Carla Lewisa, po tom, čo získala svoju 
jedenástu medailu v štafete žien na 4×400 
m. Z jedenástich medailí je sedem zlatých, tri 
strieborné a  jedna bronzová. Na Instagrame 
sa podelila o svoje pocity a napísala, ako je 
vďačná za príležitosti, ktoré jej Boh dal: „Môže 
to znieť ako klišé, ale dostať sa na štartovaciu 
čiaru je pre mňa neuveriteľné víťazstvo. Na 
tejto ceste som zažila najťažšie roky svojho 
života a z Božej milosti som tu“

ČÍNSKY KOMUNISTICKÝ REŽIM PLATÍ ZA 
UDÁVANIE KRESŤANOV

Úrad komunistickej strany Číny vydal do-
kument pod názvom „Systém odmien za 
ohlasovanie priestupkov proti nezákonným 
náboženským aktivitám,“ podľa ktorého by 
mali informátori dostávať finančné odmeny 
vo výške cca 130 €. Občania spolupracujúci 
s režimom môžu prostredníctvom telefoná-
tu alebo e-mailu informovať o nezákonných 
náboženských aktivitách, ako sú nedeľné 
zhromaždenie alebo distribúcie náboženskej 
literatúry. Cieľom úradov je „posilniť kontrolu 
nad nezákonnými náboženskými aktivitami 
v okrese, zabrániť akémukoľvek zhromažďo-
vaniu ľudí s Covid-19 a zaistiť“ harmonický a 
náboženský ráz krajiny.“

CIRKEV VO FRANCÚZSKU JE ROZDELE-
NÁ OHĽADOM POVINNÉHO OČKOVANIA

Vyžadovať zdravotnícky pas na vstup do 
kostola je „v rozpore s katolíckou vierou; te-
raz hovoria, že ide iba o covid, ale s jedlom 
rastie chuť!“ Francúzska biskupská konfe-
rencia vyzvala katolíkov, aby „prijali svoju 
zodpovednosť voči vakcínam,“ no uistila ich, 
že naďalej bude požadovať „náboženskú 
slobodu, ako tomu bolo od začiatku krízy“. 
Hovorca konferencie sa vyjadril, že vyžadovať 
zdravotnícky pas na vstup do kostola je „v 
rozpore s katolíckou vierou“. Jednotliví kňazi 
však budú mať možnosť odoprieť vstup do 
kostolov ľuďom, ktorí nie sú plne zaočkovaní. 
Viaceré katolícke organizácie proticovidové 
opatrenia odmietajú ako „zdravotnícku dik-
tatúru“. Francois-Xavier Bellamy, katolícky 
filozof a poslanec Európskeho parlamentu 
označil tieto udalosti za „historický odklon“ 
pre krajinu, pretože tvrdé reštrikcie poško-
dia „nezvratným spôsobom náš každodenný 
život, naše medziľudské vzťahy, ako aj (celko-
vý) model spoločnosti“.

Róbert Vysocky


